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La nova direcció de bombers, en-
capçalada pel fins ara responsa-
ble del Grup de Rescat i Immer-
sió de Muntanya (GRIM), Joan 
Carles Recasens, vol recuperar 
la normalitat al cos especial, així 
com l’estructura bàsica que hi 
havia abans del mandat de l’ex-
ministre d’Interior i Justícia An-
toni Riberaygua. Entre els canvis 
previstos, destaquen la restitució 
de les guàrdies de 24 hores i dels 
concursos de trasllat, dues de les 
condicions que, segons les fonts 
consultades, hauria posat la di-
recció per assumir el càrrec.

La distribució de les casernes 
en dos grans àrees pot ser un al-
tre dels aspectes que canviïn amb 
l’arribada de Recasens i del nou 
director adjunt, Jordi Farré. Tots 
dos van participar, durant l’an-
terior legislatura, en la comissió 
que desaconsellava l’anomenat 
Horitzó 2010, en què s’estipula-
ven qüestions com la flexibilitat 
dels torns o la redistribució per 
zones, entre d’altres. D’aquesta 
manera, qualsevol de les quatre 
casernes tornaria a estar operati-
va per donar un primer servei a 
la zona. 

L’Associació de Bombers 
d’Andorra (ABA) va valorar ahir 
de forma positiva l’elecció de Re-
casens i Farré, ja que “s’ha comp-
tat amb gent preparada del cos 
per desenvolupar les tasques de 
direcció”. A més del retorn al sis-
tema de treball en torns de 24 ho-
res, la recuperació dels concursos 
de trasllat és un dels aspectes més 
celebrats des del sindicat, que en 
el seu moment va recórrer contra 

les afectacions als parcs, en consi-
derar que calia respectar els llocs 
guanyats per concurs pels agents. 
Amb el canvi de direcció, els 
agents podrien recuperar el seu 
anterior lloc de treball i tornaria a 
primar el criteri d’antiguitat. 

En aquest sentit, des de la jun-
ta del sindicat es va recordar que 
els recursos que es van presen-
tar davant de la Batllia “estan en 
suspens fins a l’1 de setembre” i 
es va preveure que, si finalment 
s’acaba duent a terme la remo-
delació prevista, es procedirà a 
retirar-los. 

El sindicat considera que amb 
l’entrada de la nova direcció 
augmentarà la formació, ja que 
“en els últims anys ha estat pràc-
ticament nul·la”, segons van ex-
plicar des de la junta de l’ABA. 
Els representants dels treballa-
dors també consideren que la 
direcció es trobarà que una part 
de la flota de vehicles adquirida 
recentment serà inoperant i van 
reiterar que “estem preparats 
per assumir el transport sanita-
ri” en el cas que el Govern pren-
gui aquesta decisió. 

Els bombers recuperaran les guàrdies 
de 24 hores i els concursos de trasllat

cossos especials
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alguns dels agents podran tornar a la caserna de santa coloma un cop es restitueixin els concursos de trasllat.

el sindicat de Funcionaris de Duanes celebra 
els nomenaments de Raül Bartolí i Jordi Janer

El nomenament de Raül Bartolí i Jordi Janer 
com a directors adjunts de la duana ha estat 
ben rebut pel Sindicat de Funcionaris de Duanes 
(SFD). El president del sindicat, Joan Seguí, va 
afirmar que tenim “plena confiança que el nou 
equip posarà ganes de cara a les millores soci-
olaborals i de funcionament del cos especial”, 
en tractar-se de persones que “ja ocupaven un 
càrrec al departament i per tant en coneixen el 
funcionament”. 

Així mateix, Seguí va apuntar que, de moment, 
estan pendents de “saber si hi haurà un direc-
tor com a tal” i de conèixer “quina és la fórmula 
que escollirà el Govern” pel que fa a la duana. En 

aquest sentit, el president de l’SFD va opinar que 
“Andorra passa per una situació econòmica difí-
cil, pel desgavell econòmic del Govern anterior, 
així que cal ser molt curosos amb el funciona-
ment i la mecànica” que s’implanti a la duana. 

El sindicat està a l’espera de reunir-se amb 
el ministre d’Economia i Finances, Pere López, 
i amb el cap de Govern, Jaume Bartumeu, per 
conèixer de primera mà la política que es vol tirar 
endavant en relació amb la duana i al sistema de 
recaptació. Tot i que inicialment la trobada estava 
prevista per a aquest mateix mes, el Sindicat de 
Funcionaris de Duanes preveu que s’acabi pro-
duint durant l’agost.  

Els representants dels 
bombers valoren de 
forma positiva que 

s’aposti per gent del cos

L’ABA preveu retirar 
definitivament els 

recursos si la reforma 
s’acaba confirmant 


